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不错不错，喜欢这个系列买了看看，虽然还没看完

-----------------------------
京东618活动太给力，以后就等京东活动了！太给力！

-----------------------------
挺好的，不知儿子是否喜欢

-----------------------------
618送货的速度也很不错 单元门口快成京东摆摊了 哈哈 半价感觉赚了一个亿

-----------------------------
曉出凌州南，晝行泥淖中。一步一踟蹰，四顧心忡忡。牽車者誰子，自言業爲農。頻

-----------------------------
特别喜欢这一系列的书，京东的书质量有保障，一直在京东买书，还会继续购买。特别
喜欢这一系列的书，京东的书质量有保障，一直在京东买书，还会继续购买。

-----------------------------
图书绘本非常好，画面清楚，孩子看了非常高兴，希望以后多一些绘本折扣的活动。

-----------------------------
不错。这个评价说明我对这个商品是非常满意的！

-----------------------------
孩子们很喜欢的书 质量不错 没有什么味道 到货也较快 还会买

-----------------------------
大部分书都在京东买的，希望力度更大一点

-----------------------------
没几张纸，质量还行，活动入



-----------------------------
孩子喜欢！！慢慢收集中。。买了很多原版书，活动力度变小不舍得买了

-----------------------------
此用户未填写评价内容

-----------------------------
和娃看的很开心，挺棒的，很有趣

-----------------------------
这书很好看，很值得买或者收藏，绘图很好，故事内容很有启发性，小孩很喜欢

-----------------------------
蛮不错的书，小家伙很喜欢

-----------------------------
苏斯博士的每一本都值得入！可以放心购买！宝宝很喜欢！赞赞赞！

-----------------------------
小朋友比较喜欢，画面精美，活动价可以接受

-----------------------------
特价买的 感谢京东提供的实惠商品 我最爱在京东买买买 简直是停不下来啊

-----------------------------
非常喜欢的书，和某买的书质量就是不一样，还是比较信任京东的。

-----------------------------
质量还是不错的，京东送货速度快

-----------------------------
质量很不错，很喜欢的



-----------------------------
step into reading系列，都是苏斯的作品，这些都好看

-----------------------------
非常好！！非常好！！非常好！！非常好！！

-----------------------------
马马虎虎，没啥不好。

-----------------------------
兰登系列的一本

-----------------------------
挺好的书，以后看

-----------------------------
书挺好的，准备囤货，希望有全套卖，很方便，很方便，简单便捷易操作

-----------------------------
很好，京东买了N单啦，英文原版，就认京东

-----------------------------
给孩子屯着。。。。。。

-----------------------------
那个啥，薄胎哎呀呀哎呦此后词或此邰叉烧包。

-----------------------------
不太值，要不是孩子超喜欢这只cat，就不买了

-----------------------------
等了一个多月收货，非常满意。



-----------------------------
很好玩的书，凑单书，非常好

-----------------------------
商品很不错，价格便宜，没气味，印刷精美

-----------------------------
赞一个，性价比不错的一本书

-----------------------------
还行，故事不错

-----------------------------
非要十个字，不知道说什么。

-----------------------------
这本书非常好，想象力丰富

-----------------------------
很有意思的书，很不错。

-----------------------------
好好好好好好好好好好好好好

-----------------------------
苏斯博士的书都收

-----------------------------
儿子要求买的

-----------------------------



非常好，喜欢

-----------------------------
孩子很喜欢

-----------------------------
送货快质量好，很满意

-----------------------------
喜欢的分级

-----------------------------
很好

-----------------------------
可以

-----------------------------
书不错，很喜欢~~~

-----------------------------
好书，好读，好看，好玩。

-----------------------------
this tale about tails is a fun, funny book that introduces kids to basic comparitive
anatomy! 

-----------------------------
It is a very interesting book. My daughter likes it! She learned a lot information from this
book. It contains lots of pictures. ‘The level three books are ideal for kids who are
reading on their own with easy, and are ready for more challenging vocabulary and
varied sentence structures.’

-----------------------------



很喜欢 活动性价比高

-----------------------------
很喜欢戴帽子的猫这个系列，趁着活动又有货，赶紧收了。While playing Pin the Tail
on the Donkey, Sally and Nick get to wondering: What would it be like to have a tail of
their own? And how would you pick the best one? Enter the Cat in the Hat. To help the
kids choose, he whisks them off to the jungle to see—and try on—a variety of tails that
serve different purposes: A monkey's tail that is strong for holding onto branches; a
quetzal's tail that is long and colorful for attracting a mate; and a rattlesnake's tail that
makes sound as a warning. Written for children who are ready to read independently,
this tale about tails is a fun, funny book that introduces kids to basic comparitive
anatomy! 很喜欢戴帽子的猫这个系列，趁着活动又有货，赶紧收了。While playing Pin
the Tail on the Donkey, Sally and Nick get to wondering: What would it be like to have a
tail of their own? And how would you pick the best one? Enter the Cat in the Hat. To
help the kids choose, he whisks them off to the jungle to see—and try on—a variety of
tails that serve different purposes: A monkey's tail that is strong for holding onto
branches; a quetzal's tail that is long and colorful for attracting a mate; and a
rattlesnake's tail that makes sound as a warning. Written for children who are ready to
read independently, this tale about tails is a fun, funny book that introduces kids to
basic comparitive anatomy!
很喜欢戴帽子的猫这个系列，趁着活动又有货，赶紧收了。While playing Pin the Tail
on the Donkey, Sally and Nick get to wondering: What would it be like to have a tail of
their own? And how would you pick the best one? Enter the Cat in the Hat. To help the
kids choose, he whisks them off to the jungle to see—and try on—a variety of tails that
serve different purposes: A monkey's tail that is strong for holding onto branches; a
quetzal's tail that is long and colorful for attracting a mate; and a rattlesnake's tail that
makes sound as a warning. Written for children who are ready to read independently,
this tale about tails is a fun, funny book that introduces kids to basic comparitive
anatomy! 
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